
Bestyrelsesmøde 7. februar 2024 

Tilstede: Jan, Bente, Karen, Mads, Maja 

Dagsorden:

1. Bogføring og regnskab, hvordan ser årets ud.

Karen har opstillet et regneark der viser at foreningens udgifter vokser. Herunder renovation, 
grønne containere, vand, bidrag til kredsen osv.

Løsningen bliver muligvis at skære ned på grønne containere og spare et par containere i 
renovation. Vi kommer dog ikke uden om at dette også kræver en stigning i havelejen så vi kommer 
op på samme niveau som de andre 3 foreninger, vi har i lang tid betalt lavere haveleje end de andre 
og det kan vi se at vores økonomi ikke kan bære længere.

Der vil blive stillet forslag om havelejestigning på GF.

2. Underskud siden 21. Hvad gør vi fremover?

Se pkt 1

3. Affalds ordning med placering af containere

Vi har fået et tilbud fra Kredsløb med de nye containere ift affaldssortering fra kommende sæson.

Eneste ændring vi har er 1 restaffaldscontainer i stedet for 3, nede i bunden af kirkestien.

Der kommer 1 plast, 1 pap, 1 glas/metal, 1 mad og 1 restaffald ved hver plads. Derudover er der et 
boligbidrag på 480 kr pr have.

Ift havecontainere vil Benjamin gerne holde et oplæg i forhold til hvordan man kan genbruge sit 
grønne affald i haven. Så vi kan spare lidt på antallet af havecontainere. Vi foreslår 5 weekender i 
stedet for 7 weekender, men vi spørger containerfolk hvad der giver mest mening.

4. Parkerings ordning
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Punktet skal drøftes på kommende SOFO-møde

På GF stilles der forslag om at hver bilejer, der vil parkere, skal betale en afgift til foreningen om 
året. Dette gøres for at dække udgift til en kommende administrator.

5. Øvrige forslag til SOFO dagsorden

SOFO møde 11. marts

- Parkeringsordning, skal vi have fælles regler.

- 115c

- Vandproblemer (inden skal vi høre Heidi om der er noget nyt i sagen)

6. Evt

Der er nogen der skal have opdateret deres mailadresser. Vi har 3 haver der ikke får mail fordi deres 
mail ikke virker længere. Vi prøver at få fat i dem.

Næste møde den 5. marts kl 17.00 hos Karen 

2


